
Český MMA zápasník Vémola: „V Anglicku
hlásia stovky úmrtí, ale ľudia majú relax v
parkoch a obchodoch. Nechápem to. My sme
zvyknutí z komunizmu dodržiavať zákazy“
- CZ24 News | 31. března 2020

VELKÁ BRITÁNIA: Známy český zápasník MMA (zmiešaných bojových umení) Karlos Vémola sa v
podcaste s promotérom, komentátorom a bývalým novinárom Ondřejom Novotným vyjadril ku
aktuálnej situácii s koronavírusom v Londýne, kde v týchto dňoch uviazol. Občania vo Veľkej Británii
si podľa Vémolu vôbec neuvedomujú skutočné nebezpečenstvo nákazy.

Karlos Vémola, ktorý minulý rok absolvoal tzv. „Zápas storočia“ so slovenským bojovníkom Attilom
Véghom vysvetlil, že v súčasnosti v Londýne nie je vôbec dobrá situácia. Už pred týždňom na
internete zverejnil video, kde bol v uliciach jediný, kto mal ochranné rúško. Uviedol vtedy, že
ľudia ho kvôli rúšku označovali za kriminálnika.

V utorok v podcaste Vémola doplnil, že situácia je rovnaká aj tento týždeň a napriek zvýšenému
počtu nakazených ľudia nenosia žiadne ochranné prostriedky. „Stále to podceňujú, s rúškom nechodí
nikto. Stále vidím v obchodoch plno ľudí, stále ich vidím po uliciach, aj keď je lockdown (domáca
karanténa pozn.).“

„Okrem mňa nemá rúško nikto. Aj v médiách koľkokrát hovoria, že rúška toľko nepomáhajú, že
omnoho viac pomáha, keď si umývate ruky. OK. Keď si umývame ruky, pomáha to, ale aj keby tie
rúška pomáhali len trochu, tak si ich zoberte… Ja to tu proste nechápem.“

Karlos Vémola okrem toho povedal, že donedávna vo Veľkej Británii nebol žiaden „lockdown“ a
premiér Boris Johnson sa snažil ľuďom adresovať skôr upozornenia ako príkazy. „Tí ho ale vôbec
nepočúvali, lebo mentalita týchto dôchodcov je že: „Ja som prežil vojnu, tak sa u koronavírusu
nepo***em… Mladí, tí nie sú zvyknutí. Viete, v Česku to je trochu jednoduchšie, pretože my sme
zvyknutí z komunizmu. Keď sa nám niečo zakázalo, tak  to proste poslúchneme. Tu nie sú zvyknutí,
tu sa proti domu dosť búria.“

„Až teraz to zavreli, ale ešte to až tak nefunguje. Som zvedavý ako to bude za tri týždne fungovať, či
sa ľudia naozaj spoja ako v Česku. Ako sa spojili všetci v Česku, to je obdivuhodné, ako všetci nosia
rúška, influenceri na internete to propagujú, a aj vďaka tomu máme Česká republika v Európe jednu
z najlepších bilancií skoro bez úmrtí.“

Poznamenal, že v Anglicku už zaznamenali stovky úmrtí, no ľudia aj tak chodia nakupovať a na
vychádzky do parkov. „Relax… Človek to nechápe proste.“

Vémola dodal, že počas vypuknutia nákazy sa rozhodol zostať v Londýne, kde trénuje, no v
súčasnosti uvažuje o tom, že sa presunie do Česka a podstúpi dvojtýždňovú dobrovoľnú karanténu,
aby predišiel ohrozeniu svojej rodiny.
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